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Spotkanie z Panią Wicemarszałek Iwoną Gibas

https://ryglice.pl/spotkanie-z-pania-wicemarszalek-iwona-gibas/


W dniu wczorajszym spotkałem się wraz z Panem Wiceprzewodniczącym Sejmiku Wojciechem
Skruchem z Panią Wicemarszałek Iwoną Gibas. Spotkanie dotyczyło ochrony zabytków w Gminie
Ryglice.  Przedstawiłem Pani Marszałek potrzeby jakie samorząd Gminy Ryglice ma w zakresie
ochrony zabytków i jakie zabytki wymagają remontów, a przede wszystkim dofinansowania ze strony
Urzędu Marszałkowskiego, aby można je wyremontować. Takim zabytkiem jest zabytkowy budynek
w centrum miasta Ryglice, dawna ujeżdżalnia koni, w której Gmina Ryglice chce zlokalizować
Małopolskie Centrum Krakowiaków Wschodnich, a przede wszystkim kapitalnie wyremontować
budynek wraz z termomodernizacją.  To jest kolejny zabytek, o który chcemy zadbać, aby służył
przyszłym pokoleniom. Mam nadzieje, że w kolejnym programowaniu z UE w latach 2024-2027
pozyskamy środki finansowe na wyremontowanie budynku.
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